

Title (en)
TOWBAR.

Title (de)
DEICHSEL.

Title (fr)
BARRE DE REMORQUAGE.

Publication
EP 0584150 A1 19940302 (EN)

Application
EP 92910015 A 19920512

Priority

- GB 9110326 A 19910513
- GB 9125936 A 19911205

Abstract (en)
[origin: WO9220540A1] A towbar is disclosed comprising a plurality of sections which lock together to form a single length, the two sections at opposite ends of the assembled towbar having couplings to attach to respective vehicles and the adjoining ends of adjacent assembled sections each comprising a connecting member, one male (1; 20) and one female (2; 21), one of the connecting members including a locking member (5; 26) which locks the male connecting member within the female connecting member.

Abstract (fr)
On décrit une barre de remorquage comprenant une multiplicité de parties qui se verrouillent réciproquement pour former une seule longueur, les deux parties situées aux extrémités opposées de la barre assemblée comportant des éléments d'accouplement devant être fixés à des véhicules respectifs, et les extrémités contiguës des parties adjacentes assemblées comprenant chacune un élément de raccordement mâle (1; 20) et femelle (2; 21) respectivement, l'un des éléments de raccordement étant pourvu d'un élément de verrouillage (5; 26) qui permet de verrouiller l'élément mâle dans l'élément femelle.

IPC 1-7
B60D 1/155; F16B 7/20; F16B 21/04

IPC 8 full level
B60D 1/155 (2006.01); **F16B 7/20** (2006.01); **F16B 21/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
B60D 1/155 (2013.01); **F16B 7/20** (2013.01); **F16B 21/04** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9220540A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE DK FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9220540 A1 19921126; CA 2102690 A1 19921114; EP 0584150 A1 19940302

DOCDB simple family (application)
GB 9200851 W 19920512; CA 2102690 A 19920512; EP 92910015 A 19920512